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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

 Protokół nr IV  

z Sesji w dniu 16 stycznia 2019 

 
Obrady rozpoczęto 16 stycznia 2019 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:30 tego 
samego dnia. 

Na wstępie uczono minutą ciszy śmierć zamordowanego Prezydenta Gdańska pana Pawła 
Adamowicza. 

Następnie złożono podziękowania za dotychczasową współpracę odchodzącemu na 
zasłużony wypoczynek Komendantowi Powiatowej Policji panu Robertowi 
Chmielewskiemu. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
6. Hanna Krzyżewska 
7. Artur Maicki 
8. Adam Marciniak 
9. Michał Mierzwa 
10. Renata Mirosław 
11. Joanna Morawska 
12. Piotr Obłoza 
13. Wojciech Ołdakowski 
14. Paweł Poncyljusz 
15. Michał Rosa 
16. Piotr Sędziak 
17. Ewa Urbańska 
18. Beata Walczak 
19. Magdalena Woźniak 
20. Ewelina Wójcik 
21. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Piotr Obłoza. 

Burmistrz pan Daniel Putkiewicz wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących uchwał: 
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1.  w sprawie zmiany uchwały Nr 32/III/2018 RM w Piasecznie z dnia 12.12.2018r w sprawie 
zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych za osiągnięte wysokie 
wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym 

2.  w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 

3. w sprawie określenia warunków udzielania bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności 
tych gruntów dla osób fizycznych i spółdzielni mieszkaniowych 

4.  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie 

5. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 

6.  w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 32/III/2018 RM w 
Piasecznie z dnia 12.12.2018r w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 
stypendiów sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym lub krajowym 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 32/III/2018 RM w Piasecznie 
z dnia 12.12.2018r w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów 
sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 
międzynarodowym lub krajowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 22 z bieżących uchwał. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 



3 
 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 23 z bieżących uchwał. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie określenia warunków udzielania bonifikaty od 
opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 
mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów dla osób fizycznych i spółdzielni 
mieszkaniowych 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie określenia warunków udzielania bonifikaty od 
opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 
mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów dla osób fizycznych i spółdzielni 
mieszkaniowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 12 z bieżących uchwał. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
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Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 24 z bieżących uchwał. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 25 z bieżących uchwał. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 26 z bieżących uchwał. 
 
2. Przyjęcie protokółu z III sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokółu z III sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 

Protokół przyj ęto. 

 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

 
1. 13.12.2018 
         Spotkanie wigilijne z Klubem Sportowym Victoria Piaseczno w SP 1 
2. 14.12.2018 

Spotkanie opłatkowe  ze Związkiem Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych w 
Ośrodku Kultury 

3. 16.12.2018 
Spotkanie świąteczne z mieszkańcami  Sołectwa Żabieniec 

4. 17.12.2018 
• Spotkanie Wigilijne ze Stowarzyszeniem Kobiet Ziemi Piaseczyńskiej w Ośrodku 

Kultury 
• Spotkanie świąteczne z dziennikarzami 

• Wigilia Bożego Narodzenia z Chórem „Lira” w Przystanku Kultura 
5. 18.12.2018 

• Spotkanie Wigilijne w PWiK w Piasecznie 
• Spotkanie świąteczne z dyrekcją i pracownikami SP 3 
6. 19.12.2018 

• Spotkanie świąteczne z pracownikami i uczestnikami Warsztatów Terapii Zajęciowej w 
Piasecznie 

• Opłatek w GOSiR w Piasecznie 
7. 20.12.2018 

Spotkanie wigilijne w Policji w Piasecznie 
8. 21.12.2018 

Spotkanie wigilijne w Gminie Piaseczno 
9. 05.01.2019 

Choinka Instruktorska Hufca ZHP w Piasecznie 
 

10. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magda 
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11. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
 

12. konsultacje z przewodniczącymi komisji 
 

13. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
 

14. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 
4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
Burmistrz Putkiewicz poinformował, że przekazał do Biura Rady sprawozdanie z 
wykonania uchwał i można się z nim zapoznać. 

Podsumował, że od ostatniej sesji w grudniu odbyło się 50 spotkań opłatkowych w których 
brali udział wspólnie z przewodniczącym Rady. 

Poinformował także, że podjął decyzję o powołaniu pana Roberta Widza na II zastępcę 
burmistrza. Jest to człowiek z nowym spojrzeniem na rzeczywistość, pracował w firmach i 
korporacjach. Będzie się on angażował w nowe projekty. 

Pan Robert Widz zapewnił, że dołoży wszelkich starań na nowym stanowisku i nie zapomni 
o mieszkańcach, którzy go wybrali na radnego. 

Burmistrz Putkiewicz  przypomniał, że obecnie najważniejszą sprawą dla gminy jest 
rozstrzygniecie przetargu na odbiór odpadów i nie wiadomo, jakie będą ceny, bo wzrosły 
one w całej Polsce i wszystkie gminy mają ten sam problem. 
 
5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji. 
 
Radny Wojciech Ołdakowski zgłosił 4 wnioski: 

1. Prosił o przedstawienie planów i kosztów renowacji stawu Amo. 

2. Wnioskował o podanie możliwości poprawienia wyjazdu z ul. Jarząbka. 

3. Wnioskował o naprawienie uszkodzonej nawierzchni ul. Korczunkowej w Głoskowie. 

4. Pytał, czy zostały poczynione działania w sprawie namalowania pasów na przejściu dla 
pieszych między parkingiem a szkołą w Głoskowie. 

Radna Katarzyna Krzyszkowska-Sut złożyła 2 interpelacje na piśmie: 

1. Na prośbę mieszkańców prosiła Wydział IT o załatanie dziur w Józefosławiu na ul. 
Krótkiej, naprawę kostki wokół studzienek przy ul. Kameralnej, przeanalizowanie stanu 
ul. Wilanowskiej na odcinku od ul. Tenisowej do ul. Cyraneczki. 

2. Prosiła także Wydział IT o zainteresowanie Gminy Konstancin-Jeziorna skandalicznym  
stanem ul. Działkowej. 
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Radny Michał Rosa wnioskował o: 

1. W związku z problemami z odśnieżaniem utwardzonym dróg, wnioskował o 
udostępnianie umowy dotyczącej odśnieżania Gminy Piaseczno wraz z wszystkimi 
załącznikami.  

2. Wnioskował o przeprowadzenie analizy funkcjonalności organizacji ruchu ustalonej dla 
Alei Lipowej w Piasecznie (część utwardzona) i wprowadzenie jej zmiany, który będzie 
zakładał znaczne ograniczenie możliwości wjazdu samochodów ciężarowych przy 
uwzględnieniu możliwości dojazdu zaopatrzenia dla znajdującej się tam hurtowni 
alkoholu włącznie za pośrednictwem ul. Wołodyjowskiego i ul. Kmicica lub ul. Głównej 
i Wołodyjowskiego  

Radna Renata Mirosław złożyła 2 interpelacje. 

I   interpelacja dotyczącą stanu piaseczyńskich dróg i chodników w zakresie ich 
odśnieżania i usuwania z nich śniegu i lodu.  
 Stan faktyczny obecnie wygląda tak, że w dniu 14.01.2019 na skutek opadów śniegu 
i ujemnej temperatury wszystkie drogi w Piasecznie zostały pokryte warstwą lodu. Ruch w 
całym mieście został znacznie ograniczony. Kierowcy samochodów osobowych nie mogli 
ruszyć z miejsca ślizgając się po lodzie.  

 14 stycznia na ulicy Chyliczkowskiej prawie doszło do wypadku autobusu, którego 
kierowca nie mogąc wyhamować wpadł w poślizg. Autobus stanął w poprzek jezdni.  

Stąd pytania:  

1. Czy odpowiednie służby nie mogą szybciej reagować na zaistniałą sytuację? 

2.Czy kierownicy owych służb nie powinni wnikliwi śledzić prognoz pogody związanych z 
intensywnymi opadami śniegu? 

3. Jeżeli prognoza wskazuje na opady śniegu i minusową temperaturę czy pracownice 
odpowiadający za odśnieżanie dróg nie powinni być w gotowości do pracy? 

4. Czy liczba osób dbająca o bezpieczne poruszanie się mieszkańców po ulicach powinna 
być relatywnie zwiększana podczas występowania zjawiska atmosferycznych powodujących 
paraliż na naszych drogach. 

Sól  jest sypana na chodniki w mieście wówczas gdy chodniki są odśnieżone na kostkę 
brukową. Sól ta jest zmywana bezpośrednio z deszczem do kanałów ściekowych lub 
rozdeptywana przez przechodniów. Działania takie powodują marnotrawstwo tego surowca, 
oraz znaczne zanieczyszczenie środowiska, na którym przecież wszystkim nam zależy. 

Stąd kolejne pytanie:  

5. Czy nie można zastąpić soli piaskiem, który powinien być sypany w bezpośrednio przy 
opadach śniegu i  natychmiast w razie potrzeby? 

14 stycznia byłam świadkiem kilku upadków naszych  mieszkańców na chodnikach 
Piaseczna.  

II interpelacja 
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 Szanowny Panie Burmistrzu, moje zapytanie wiąże się z licznymi uwagami 
mieszkańców naszego miasta jakie docierały do mnie jako do mieszkanki i jako radnej. 
Sprawa dotyczy zapewnienia tak fundamentalnej potrzeby mieszkańców jak potrzeba 
bezpieczeństwa. 

 W Piasecznie brakuje znaczne liczby policjantów. Stan faktyczny wygląda tak, że od 
kilku lat wycofano mieszane patrole straży miejskiej i policji w naszym mieście. Obecnie, 
od wielu miesięcy mieszkańcy zgłaszają, że na ulicach brak pieszych patroli policyjnych.  

 Na uwagę zasługuje fakt, że przy ulicy Puławskiej w budynku, w którym mieści się 
Rossmann w weekendy funkcjonuje dyskoteka. Młodzież przebywająca tam w godzinach 
nocnych zakłóca spokój mieszkańców i porządek publiczny. Mieszkańcy okolicznych 
bloków skarzą się na tłuczone tam w godzinach nocnych butelki. O tym w jaki sposób 
przebiegają nocne zabawy świadczą ślady krwi na terakocie przed Rosmannem spotykane 
często po sobotnich dyskotekach.  

 Należy do tego dodać, że nasza młodzież szczególnie upodobała sobie ławki i 
skwerki przy przystankach na ul. Puławskiej na wysokości Rossmanna i dalej idąc Puławską 
pomiędzy skrzyżowaniem z ulica Szkolną a piekarnią Lubaszki. Jest tam sporych rozmiarów 
skwer miejski, z dużą ilością drzew i krzaków, który należałoby oświetlić, ponieważ w 
obecnym stanie faktycznym policjanci pełniący służbę na tym terenie mogą sami nie czuć 
się bezpiecznie pracując w ciemności i poruszając się po terenie na którym przebywają 
mieszkańcy nierzadko będący pod wpływem alkoholu. 

 Z moich ustaleń wynika, że jak dotąd Gmina w znikomym stopniu partycypowała w 
ponoszeniu kosztów dodatkowych służb dla policjantów na terenie miasta. 

 Dodatkowo muszę zaznaczyć, że nasz powiat i gmina cały czas się rozrastają, 
przybywa wciąż nowych bloków, domów i mieszkańców, a policjantów wciąż pozostaje tyle 
samo. 

 Dochodzi do sytuacji, w których mieszkańcy czekają 45 minut na przyjazd 
radiowozu w sytuacji zagrożenia życia. Sytuacja ta nie wynika z opieszałości policjantów, a 
jedynie z braków kadrowych jakie są obecnie w naszym mieście. 

  Mając na uwadze zaistniały obecnie stan faktyczny postuluję, aby Pan Burmistrz 
przyjrzał się wnikliwie tej sytuacji i zwrócił się z wnioskiem do Komendanta Głównego o 
zwiększenie liczby etatów policjantów do dwudziestu, gdyż jest to niezbędne dla 
zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców.  

 Wnoszę też o dodatkowe patrole w liczbie dziesięciu w wieczory w  które odbywają 
się dyskoteki i imprezy w mieście tj. piątek i sobota. 

                                      Kończąc moją interpelację zapytuję: 

1. Czy tereny zielone po drugiej stronie Rosmanna przy ul. Puławskiej do wysokości 
piekarni Lubaszki zostaną dodatkowo patrolowane w weekendy? 

2. Czy tereny te zostaną dodatkowo oświetlone, co będzie korzystnie wpływało na ilość 
podejmowanych tak interwencji przez policjantów? 

3. Czy zostaną zabezpieczone środki gminne na zwiększenie ilości służb 
ponadnormatywnych  pełnionych przez funkcjonariuszy w weekendy? 
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4. Czy mieszkańcy  Piaseczna mogą liczyć na wznowienie funkcjonowania pieszych 
patroli mieszanych: straż miejska i policja w celu poprawy bezpieczeństwa i wsparcia 
braków kadrowych w policji? 

5. Czy straż miejska może zacząć funkcjonować przez całą dobę? 

Przy znacznych bakach kadrowych sprawy mniej istotne powinna rozwiązywać ta 
formacja.  

Obecnie policjanci angażując się w interwencje  niezagrażące życiu i zdrowiu 
mieszkańców, nie mogą pełnić służby gdy to życie jest  faktycznie zagrożone. 

5. Czy zostanie zwiększona liczba etatów w piaseczyńskiej policji i co Pan Burmistrz w tej 
sprawie zrobi? 

Radna Katarzyna Wypych wnioskowała o poprawienie bezpieczeństwa na przejściu dla 
pieszych przy dworcu PKP w Piasecznie. 

Radna Ewelina Wójcik zgłosiła 2 wnioski: 

1) O ustawienie pojemników z piaskiem przed szkołami w Gminie Piaseczno, w celu 
zwiększenia bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w okresie zimowym 

2) Zwróciła się z prośbą o możliwość przeprowadzenia w Piasecznie akcji „Podziel się 
ciepłem”. Idea polega na ustawieniu w mieście specjalnych punktów ogólnodostępnych, 
w których mieszkańcy mogą oddać niepotrzebną ciepłą odzież  tym, których tych ubrań 
potrzebują. 

Radna Ewa Urbańska złożyła interpelacje w sprawie różnych nieprawidłowości przy 
odbiorze odpadów w Złotokłosie przez spółkę PUK Piaseczno. 

 

6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 
Sołtys z Zalesia Górnego pani Molenda-Stroinska wnioskowała o wyremontowanie w 2019r ul. 
Krótkiej w Zalesiu Górnym poprzez wyrównanie i położenie nakładki asfaltowej. 
 
 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
 
Burmistrz Putkiewicz odniósł się do niektórych wniosków i interpelacji. 

Co do Górek Szymona i stawu, to jest podpisana umowa z Polskim Związkiem Wędkarskim, który 
ma wymienić wodę i oczyścić brzegi stawu. 

Wyjazd z ul. Jarząbka powinien mieć sygnalizację świetlną, między innymi w związku z 
pojawieniem się niedaleko  nowego Centrum Handlowego . 

Dodał, że w wielu miejscach Piaseczna potrzebne jest udrożnienie ruchu, w związku z bardzo dużą 
ilością samochodów. Będzie niedługo spotkanie z MZDW w sprawie ustalenia priorytetów i 
harmonogramu prac. 

Co do ostatniej śnieżycy i nieprzejezdnych dróg, to kierowcy samochodów  wyjechali z chwilą 
otrzymania  polecenie wyjazdu, ale było to w godzinach szczytu, kiedy były duże korki. Zwiększenie 
samochodów i ludzi do odśnieżania będzie kosztowało . 

Burmistrz przypomniał, że były lata, że na akcje  zima wydawano 2 mln zł a było, że i 4,5 mln zł.  
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8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej gminy. 

Dochody z PIT 

                                    2017                                                       2018 

XI                                17.119.385,00                                   18.830.994,00 

XII                               17.671.363,00                                   20.067.882,00 

I – XII                        172.565.920.00                                  196.687.813,00 

Plan w 2019               213.000.000,00 

Plan w 2018               193.321.225,00 

Wykon.2017              172.565.920,00 

Program Rodzina 500+    plan 54.808.500,00 

Dobry Start  300+            plan    3.977.000,00 

ROR  - 11 mln 

2 lokaty na kwotę 40 mln  
 
9. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2019 
 
1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2019 – uchwałę odczytała pani Agnieszka 
Kowalska – skarbnik gminy. Zgłosiła także autopoprawkę do załącznika Nr 7 Wykaz zadań 
remontowych – wprowadzenie zadania „Remont taboru kolejowego” 
 
2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji – opinie odczytał przewodniczący Komisji 
Finansów i Budżetu pan Artur Maicki  (w załączeniu protokółu) 
 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie – odczytała pani Agnieszka 
Kowalska – skarbnik gminy 
 
4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów nie przyjętych przez Burmistrza. 
 
Radny Michał Rosa podniósł 2 kwestie: 

 Finansowanie organizacji pozarządowych niesportowych 

 Projekt odwodnienia ulic Borowej, Tymiankowej, Ziołowej 

Przypomniał, że w ubiegłej kadencji zwracał już uwagę, że kwota dotacji dla organizacji 
niesportowych wzrasta bardzo nieznacznie. Dobrą kwotą byłoby 1 mln zł a w 2019r jest mniej niż 1 
mln. 

Drugą sprawą jest projekt odwodnienia 4-ch ulic: Borowej, Tymiankowej, Ziołowej , oczekiwany 
przez mieszkańców a nie uwzględniony w budżecie mimo, że wydano 28 tys. zł. 

Zwrócił także uwagę na sprawę podziału inwestycji  na poszczególne  rejony gminy, które są 
nierównomierne. Wg niego rozdział środków na poszczególne rejony jest dysproporcją. Apelował do 
burmistrza o zmniejszenie tych dysproporcji. 

Poza tymi mankamentami , będzie głosował za przyjęciem budżetu. 
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Burmistrz Putkiewicz przypomniał, że w projekcie budżetu były środki tylko na projekt odwodnienia 
ul. Tymiankowej i była to  nie wystarczająca kwota. Dlatego kwotę trzeba urealnić zgodnie z 
kosztorysem . Zapraszał do dyskusji już w tym roku na temat budżetu na 2020r. Dodał, że wszystkie 
wnioski nie ujęte w budżecie tego roku będą dyskutowane w kwietniu  i maju br. 
Radny Michał Rosa podziękował za umieszczenie w budżecie środków dla Ochotniczych Straży 
Pożarnych. 

Radna Renata Mirosław  apelowała o zwrócenie się do Komendanta Głównego Policji o zwiększenie 
etatów w Komendzie Powiatowej Policji w Piasecznie. 

Pan Maicki – przewodniczący Komisji Finansów przypomniał, że 3 wnioski pozytywnie 
zaopiniowane przez komisje , nie znalazły się w budżecie  i są do przegłosowania przez Radę. 

1. Zdjęcie z zał. 8 poz. 7 „Koncepcja układu komunikacyjnego oraz projekty budowlane  
i wykonawcze powiązań  dróg gminnych i powiatowych  z węzłem komunikacyjnym  
Antoninów na drodze S-7”  w wysokości 1 100 000 PLN. (wyniki głosowania: za 0, przeciw 6, 
wstrzymało się 0) 

2. Zdjęcie kwoty 400 000 PLN z zał. 7 poz. 14 z zadania „ Remont nawierzchni ul. Słoneczny Sad  
w Józefosławiu i wprowadzenie dwóch zadań – projekt budowy ul. Wilanowskiej od ul. 
Geodetów do  ul. Cyraneczki w wysokości 300 000 PLN oraz wykonanie koncepcji   ul. 
Działkowej od ul. Spacerowej do granicy z Warszawą w wysokości 100 000 PLN. (wyniki 
głosowania: za 1, przeciw 5, wstrzymało się 0) 

3. Zdjęcie z zał. 7 poz. 27 do budżetu „ Remont nawierzchni wraz z odwodnieniem ul. Mirabelki w 
Józefosławiu”  i przeznaczenie  na wykonanie ciągu pieszo-rowerowego łączącego ul. Wenus  z 
ul. XXI wieku – kwota 100 000 PLN. (wyniki głosowania: za 1, przeciw 5, wstrzymało się 0)  
 
Głosowano w sprawie: 
Dyskusja oraz głosowanie wniosku nr 1 Komisji Finansów nie przyjętych przez Burmistrza..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
PRZECIW (17) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Wniosek nie uzyskał większości. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Dyskusja oraz głosowanie wniosku Nr 2 Komisji Finansów nie przyjętych przez Burmistrza..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (18) 
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Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Agnieszka Czajkowska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 

Wniosek nie przyjęty. 
 
Głosowano w sprawie: 
Dyskusja oraz głosowanie wniosku Nr 3 Komisji Finansów nie przyjętych przez Burmistrza..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Wniosek nie przyjęty. 
 
5) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2019..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na 2019r została podjęta. 
 
10. Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2019 - 2029 
 
1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019 - 2029 
Uchwałę odczytała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
 
2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji – opinia przeczytana była przy budżecie i 
dotyczyła też WPF-u. 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie. 
Opinie  RIO odczytała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
 



13 
 

4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów nie przyjętych przez Burmistrza. 
- dyskusji nie było 
 
 
5) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2019 - 2029. 

 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2019 - 2029. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała w sprawie uchwalenia WPF-u na lata 2019 – 2029 została podjęta. 
 
11. Bieżące uchwały: 
 
1) w sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 
Uchwałę referował Sekretarz Gminy pan Arkadiusz Czapski. 
Komisja Statutowa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Łukasz Kamiński, Ewa Urbańska 
Uchwała podjęta.  
 
2) w sprawie udzielania pomocy rzeczowej Komendzie Stołecznej Policji w Warszawie z 
przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Piasecznie 
Referował Sekretarz Gminy Piaseczno pan Arkadiusz Czapski, który przypomniał, że co roku w 
budżecie gminy są zabezpieczone środki na: 

 Zakup samochodu 

 Służby ponadnormatywne 

 Nagrody dla wyróżniających się policjantów 
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Komisja Prawa i Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Komendzie Stołecznej Policji w Warszawie z 
przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
3) w sprawie zmiany uchwały Nr 702/XXVI/2016 RM w Piasecznie z dnia 26.10.2016r w 
sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego 
Referowała pani Mirosława Goch – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. 
Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr 702/XXVI/2016 RM w Piasecznie z dnia 26.10.2016r w sprawie 
powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
4) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek 
nr 43, 2/79 i 2/80 oraz działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie w rejonie ul. 
Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego. 
Uchwały od nr 4 do nr 12 referowała pani Zielińska-Woszczyk – Naczelnik GGG. 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 4 do nr 11. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek nr 43, 
2/79 i 2/80 oraz działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie w rejonie ul. Kusocińskiego i ul. 
Wojska Polskiego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
5) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 21, obr. 44 położonej przy ul. Mazurskiej w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 21, obr. 44 położonej przy ul. Mazurskiej w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr 67/5 oraz części działki nr 67/6 położonych w obr. 54 m. Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 
67/5 oraz części działki nr 67/6 położonych w obr. 54 m. Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Dorota Kłos, Wojciech Ołdakowski 
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NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 

Uchwała podjęta. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 35/6, obr. 27 położonej w Piasecznie w rejonie ul. Orzeszkowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 35/6, obr. 27 położonej w Piasecznie w rejonie ul. Orzeszkowej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 119/10 i nr 118/16 obr. Józefosław położonej w rejonie ul. Jutrzenki i ul. XXI 
wieku. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 119/10 i nr 118/16 obr. Józefosław położonej w rejonie ul. Jutrzenki i ul. XXI wieku..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 2/5, obr. 19 położonej przy ul. Armii Krajowej i ul. Warszawskiej 37 w 
Piasecznie. 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 2/5, obr. 19 położonej przy ul. Armii Krajowej i ul. Warszawskiej 37 w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (2) 
Dorota Kłos, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr 19/8, obr 12 położonej w Piasecznie przy ul. Sękocińskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 
19/8, obr 12 położonej w Piasecznie przy ul. Sękocińskiej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Joanna Morawska, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr 171 położonej w Wólce Kozodawskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 
171 położonej w Wólce Kozodawskiej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Dorota Kłos, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
12) w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności 
tych gruntów dla osób fizycznych i spółdzielni mieszkaniowych 
Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Burmistrz Putkiewicz przypomniał, że Gmina Piaseczno rozwiązała ten problem w poprzednich 
latach podejmując uchwały o sprzedaży z bonifikatą. Zostały tylko końcówki do uregulowania. 

Zastępca burmistrza Robert Widz  dodał, że uchwałą z 2005 r udzielono 95% bonifikaty od opłaty za 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego. W ubiegłej kadencji podjęto uchwałę dając 1 rok 
na przekształcenie użytkowania wieczystego. Pozostało jeszcze 40 działek zabudowanych domami 
jednorodzinnymi i około 1800 mieszkań (komunalne i po spółdzielniach mieszkaniowych). Roczne 
wpływy z tytułu użytkowania wieczystego udziałów w gruncie  związanych z własnością lokali     
wynoszą 170.000,- i  60.000,- z tytułu działek. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych 
gruntów dla osób fizycznych i spółdzielni mieszkaniowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
13) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1192/XL/2013 z dnia 
20.11.2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Bogatki, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
689/XXV/2016 z dnia 28.09.2016r. uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1085/XXXVII/2017 
z dnia 30.08.2017r. oraz uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1540/L/2018 z dnia 
29.08.2018r. 
Uchwały nr 13,14,15 referowała pani Pakulińska – Attia – Naczelnik UA. 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1192/XL/2013 z dnia 20.11.2013r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Bogatki, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 689/XXV/2016 z dnia 
28.09.2016r. uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1085/XXXVII/2017 z dnia 30.08.2017r. oraz 
uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1540/L/2018 z dnia 29.08.2018r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
 
14) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna obszaru działki o nr ew. 14/12 obręb 11 miasta Piaseczno. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna obszaru działki o nr ew. 14/12 obręb 11 miasta Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Obłoza, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
15) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Żabieniec 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Żabieniec.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Obłoza, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
 
16) W sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z 
pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub 
żywności oraz w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych przyznawanych dla osób 
objętych rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
Referowała pani Barbara Matuszczak – dyrektor MGOPS. 

Komisja Oświaty i Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy w 
formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz w 
sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego 
w postaci produktów żywnościowych przyznawanych dla osób objętych rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
17) w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Nr 5 w Piasecznie 
Referowała pani Małgorzata Żyła z Wydziału Oświaty. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola Nr 5 w Piasecznie.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (4) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
18) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. K.K. Baczyńskiego w 
Piasecznie 
Referowała pani Małgorzata Żyła z Wydziału Oświaty. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. K.K. Baczyńskiego w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
19) w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
gazowe dla Gminy Piaseczno 
Referowała pani Hanna Magdziarz – kierownik Referatu Zarządzania Energią. 
Uchwałę pozytywnie zaopiniowała Komisja Polityki Gospodarczej. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 
dla Gminy Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
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Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
20) W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego 
i szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Piaseczno oraz trybu kontroli 
prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 
Referowała pani Małgorzata Żyła z WO. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego i szkół 
podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Piaseczno oraz trybu kontroli prawidłowości 
pobrania i wykorzystywania dotacji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
21) w sprawie zmiany uchwały Nr 10/II/2018 RM w sprawie powołania Przewodniczących 
komisji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Uchwałę odczytał pan Piotr Obłoza  - Przewodniczący Rady Miejskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr 10/II/2018 RM w sprawie powołania Przewodniczących komisji 
Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (4) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski 
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NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
22) w sprawie zmiany uchwały Nr 32/III/2018 RM w Piasecznie z dnia 12.12.2018r w sprawie 
zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych za osiągnięte wysokie wyniki 
sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym 

Radny Michał Mierzwa wnioskował o wprowadzenie do uchwały zapisu mówiącego o dobrym 
zachowaniu ucznia ubiegającego się o stypendium. Wg niego uczniowie o nagannym zachowaniu 
nie powinni dostawać stypendium. Mówił o tym już w poprzedniej kadencji Rady, że zachowania 
niektórych sportowców budzą zażenowanie. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w celu przedyskutowania tematu. 

Po przerwie burmistrz Putkiewicz zaproponował przyjąć projekt uchwały taki jak jest z uwagi na 
krótki ogłoszony już termin składania wniosków o stypendia. W tym czasie wystąpić do szkół o 
opinie w sprawie ocen ze sprawowania. Po zbadaniu skali problemów wystąpią o zmianę zapisu 
uchwały. 

Wobec udzielonych wyjaśnień przez burmistrza, radny Mierzwa wycofał swój wniosek. 

Pani Ewelina Wójcik przekazała  pozytywna opinie Komisji Sportu i zapraszała pana Mierzwe na 
posiedzenie komisji w zgłoszonej sprawie. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr 32/III/2018 RM w Piasecznie z dnia 12.12.2018r w sprawie zasad, 
trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych za osiągnięte wysokie wyniki sportowe 
we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
23) w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 
Uchwałę odczytał Przewodniczący Rady pan Obłoza. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
24) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Pan Ołdakowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił autopoprawkę do uchwały – 
wykreślenie pkt. 3 i 5 z  planu pracy komisji (załącznik do uchwały) 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
25) w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Referował pan Rasiński – Naczelnik IT. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
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26) w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Referował pan Rasiński – Naczelnik IT. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Kamiński 
Uchwała podjęta. 
 
12. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady pan Obłoza poinformował zostały zgłoszone 2 kluby radnych: 

1. Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość w składzie: Michał Mierzwa – przewodniczący klubu, 
Wojciech Ołdakowski, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz , Agnieszka Czajkowska 

2. Klub Koalicji Obywatelskiej w składzie: Magdalena Wożniak – przewodnicząca klubu, 
Marciniak Adam, Widz Robert, Walczak Beata, Krzyżewska Hanna, Maicki Artur, Wójcik 
Ewelina, Górzyńska Izabella, Sędziak Piotr, Kłos Dorota, Obłoza Piotr, Kamiński  Łukasz, 
Morawska Joanna, Rosa Michał, Wypych Katarzyna, Krzyszkowska-Sut Katarzyna, Urbańska 
Ewa 
 
 
13. Zamknięcie sesji. 
 
O godzinie 13.45 Przewodniczący zamknął obrady 4 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 

 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 

 


